
ÒNo puc demanar res m�sÓ

Va ser una pe�a impor tant de l'ascens del Lloret a l'OK Lliga i la seva bona temporada el

va por tar a la selecci� espanyola absoluta amb 22 anys i a formar par t de l'equip que fa

poc va guanyar l'europeu a Por tugal

Enric Torner intenta superar el por ter del GEiEG en un

par tit de la temporada passada Foto: ALBERT

CAMPS.

Va fer un pas enrere

quan va deixar l'OK Lliga per jugar a la primera estatal amb el

Lloret, per� aix� el va por tar a fer-ne un parell endavant. Va fer una

gran temporada, va ajudar l'equip a pujar, i va ser cridat a la

selecci� espanyola absoluta, amb la qual acaba de guanyar

l'europeu. T� 22 anys, �s f ill del m�tic jugador Josep Enric Torner, i t�

tota una traject�ria per endavant.

Ve de ser campi� d'Europa amb la selecci� espanyola absoluta amb

22 anys i �s a punt de comen�ar l'OK Lliga amb el Lloret. Com

est�?Primer supercontent pel fet de viure una experi�ncia com la

que vaig viure a Por tugal, a par t de ser el meu primer any amb

l'absoluta i de la manera que es va guanyar, i b�, ara m'intento adaptar rapid�ssim a l'equip perqu� aquest

dissabte ja comen�a la lliga, i amb un par tit molt complicat contra el Blanes.Ha estat un estiu dur. L'ha deixat

cansat psicol�gicament?Ha estat intens, primer de tot perqu� vam comen�ar a entrenar-nos a principi d'agost i

va ser un no parar, i la vict�ria va ser espectacular, per� tamb� �s veritat que cansa una mica estar sempre al

m�xim nivell; s'ha d'intentar compaginar-ho tot, i ara toca aix�, tirar endavant i posar-hi moltes ganes.En

l'europeu va jugar tres par tits i va fer dos gols.S�, els gols rai; vaig tenir la sor t de sor tir a jugar en tres par tits i

despr�s des de la banqueta intentar ajudar al m�xim l'equip. En aquest cas la meva situaci� era aquesta: era el

jove, dels que estan a la banqueta animant l'equip, i quan podia sor tir ajudava al m�xim.Satisfet en l'aspecte

personal del que va fer?A nivell personal va ser incre�ble. Primer, poder estar al costat d'aquests jugadors,

aprendre molt�ssim d'ells i despr�s tenir la sor t de ser molt jove i estar convocat en una selecci� absoluta.El van

seleccionar jugant en un equip de primera estatal. S'ho esperava?La veritat �s que no. El Carlos (Feriche)

sempre ha conf iat molt en mi, per� va ser una cosa que em va venir de sobte, no m'ho esperava. Primer va ser

anar a la preselecci�. Vaig tenir-hi l'opor tunitat i vaig intentar rendir al m�xim, i la gran sorpresa ja va ser poder

estar entre els deu convocats.Ja tenia una bona traject�ria en les seleccions inferiors.S�, b�, en les categories

inferiors sempre he tingut la sor t de jugar els campionats, per� aix� no vol dir res; un cop ja passes a formar par t

del grup dels s�niors �s molt complicat arribar-hi, i que sigui tan aviat per a mi �s tot un privilegi i ho he intentat

disfrutar al m�xim i continuar� treballant al m�xim perqu� duri molts anys.Havia fet una gran campanya amb el

Lloret i van pujar. Una temporada inoblidable?La veritat �s que s�, a par t jo venia de l'Igualada, un club amb molt

de nom per� en el qual no vaig poder-me trobar amb mi mateix, no vaig tenir els minuts que desitjava, i b�, potser

l'opci� que m�s em va agradar va ser baixar de categoria i intentar tenir m�s minuts i tenir una impor t�ncia m�s

gran en l'equip. A par t, l'equip em va acompanyar en tot moment, em van fer disfrutar, em van fer tornar a

diver tir-me jugant a hoquei, i tot aix� va fer que entre tots pogu�ssim pujar. I a par t em va venir el regal aquest de

la selecci�, pel qual he de donar les gr�cies als companys i a totes les persones que han conf iat en mi.La

decisi� de baixar una categoria devia ser molt meditada i dif�cil de prendre?Va ser una decisi� dif�cil, perqu� mai

se sap qu� pot passar; tirar enrere a ning� li agrada, per� crec que era la m�s encer tada. El meu pare i altres

persones em van ajudar a prendre la decisi�, van creure que era el que jo necessitava per retrobar-me amb mi



mateix i fer l'hoquei que f ins llavors havia pogut demostrar. Gr�cies a D�u ha sigut aix�, el resultat ha sigut

espectacular i crec que no puc demanar res mes d'aquesta temporada.I ara torna a l'OK Lliga amb el Lloret. Ser�

diferent que amb l'Igualada?Amb l'Igualada ten�em equip per fer grans coses, lluitar per entrar a la copa, i per la

CERS, i aquest any l'objectiu, a priori, �s no baixar, per� b�, et repeteixo que per a mi l'objectiu �s passar-m'ho b�

jugant, que �s el primordial. Segur que si tots ens ho passem b� no haurem de par tir per no baixar.Despr�s del

que ha fet segueix en el Lloret. No l'ha volgut f it xar cap equip?La veritat �s que s�; m'han vingut a buscar per� jo

tenia un contracte amb el Lloret, i si una cosa haig d'agrair �s que ells em donessin l'opor tunitat, i quedar-me un

any m�s tamb� �s una decisi� meva. Crec que els devia molt. Tamb� �s una manera de disfrutar de l'OK Lliga

com f ins ara no he pogut fer, i l'any que ve ja ser� un altre any. Veurem si treballant b� tinc altres opcions, i si no

em quedar� aqu�, perqu� em tracten superb� i els companys, l'entrenador i l'af ici� s�n meravellosos.Com es

def iniria com a jugador?Doncs, com a golejador no. Seria un mig de darrere cap endavant. M'agrada m�s jugar

per a l'equip, m'agrada pensar dins de la pista, i treballar per als meus companys. Els gols s�n una cosa que a mi

mai m'ha impor tat, i continua sent aix�; m'ho passo b� assistint, tamb� marcant gols i defensant. M'ho passo b�

en general jugant a hoquei i treballant per a l'equip, que per aix� l'hoquei �s un espor t d'equip.Qu� creu que pot

millorar del seu joc?El cap, el cap �s el punt que marca la difer�ncia, i aix� sempre es pot treballar. El pensar les

accions, el pensar xutar, el veure els teus companys. Crec que xutar, driblar, c�rrer, el f�sic, tot aix� s�n coses

que a priori has de tenir, per� el cap �s una cosa que costa molt de controlar i �s el que marca la difer�ncia.El

seu pare �s l'exjugador Josep Enric Torner, considerat el millor del m�n. Com ho viu?A mi l'hoquei em ve des de

petit, els meus pares en cap moment m'ho van imposar i jo he disfrutat sempre jugant. He tingut l'avantatge que

he tingut el millor jugador com a pare, que sempre m'ha sabut guiar. Suposo que els seus consells s�n els m�s

savis, i intento fer-li cas. Ara estic on estic gr�cies a ell i a la meva mare, i a continuar aix�. Els meus pares encara

em v�nen a veure i em diuen en qu� puc millorar i qu� he fet b�, i els ho agraeixo.L'han arribat a comparar amb el

seu pare?Suposo que tothom del m�n de l'hoquei ens pot comparar, per� jo no crec que ens puguin comparar.

Ell era el millor, era d'una altra �poca, i jo intento fer la meva. Intento ser el millor jugador possible dins les meves

possibilitats, per� crec que no �s res comparable amb ell. Ell era un jugador fora de s�rie i jo s�c un jove que

encara li queda bastant de recorregut i bastant per aprendre.Por tar el cognom Torner, no li pesa?Ja est�

superat. A casa m'han inculcat des de petit que per moltes coses que et puguin dir, si treballes sempre estar�s a

temps de fer callar boques; no �s un pes, �s un privilegi i ja est�.
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